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 Од када је Приштина увела таксе на робу из централне Србије, у новембру прошле
године, на територију Косова је испоручено мање робе у вредности од 280,8 милиона
евра, рекао је министар трговине, туризма и телекомуникација Расим Љајић РТС.

  

  Од 21. новембра до 8. августа је мање робе испоручено на Косово и Метохију за 280,8
милиона евра.   

То значи да дневно мање шаљемо робу на Косово за 1.075.000 евра, рекао је Љајић. То
је огромна финансијска штета, рекао је Љајић и каже да се процењује колика ће штета
бити у односу на раст БДП. „Најгори сценарио који се вероватно неће догодити је да би
то могло да утиче са 0,8 процентних поена. Али, не верујемо да ће се то десити, јер би то
значило да нико од привредника који извози робу на Косово не нађе нека алтернативна
тржишта. Верујемо да ће то бити мање од процењених лоших 0,8 процената“, рекао је
Љајић.

  

На питање да ли очекује да извозници пронађу алтернативна тржишта, а не да се таксе
укину, Љајић каже да у овом тренутку то није реално. „Имате озбиљну политичку кризу
на Косову и Метохији и изборе.

  

Сада се сви утркују ко је први увео таксе и чија је то идеја била, јер ће се то у кампањи
користити за убирање политичких поена“, оценио је он. „Чак и они који су били склони да
се иде на неку суспензију такси на 120 дана, тврде да ни после избора не треба укинути
таксе, јер процењују да то може да донесе неки глас више уколико на тој теми
истрајавају“, рекао је Љајић.
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